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Maastricht, 24 maart 2024  

  

Betreft: Schriftelijke vragen Maastricht van Nu - Ontwikkeling in Leeuwenpark 

  

Geacht college,  

  

Vanuit het Buurtnetwerk Wittevrouwenveld wordt benadrukt dat het essentieel is om dit - relatief- 

kleine gebied als één plan te beschouwen en vanuit een integrale visie te ontwikkelen. Het gebied is 

te klein om in afzonderlijke deelprojecten op te delen. Maar belangrijker nog, de samenhang tussen 

de diverse deelprojecten is onzes inziens te groot en heeft een groot afbreukrisico voor de 

leefbaarheid in deze kwetsbare wijk. 

Daar hoort onzes inziens een voor dit specifieke gebied integrale projectleider bij die bewaakt, 

afstemt en sturing geeft aan het totale project. 

In de huidige aanpak is naar de mening van het Buurtnetwerk daar absoluut geen sprake van. Men is 

onlangs zelfs afgestapt van het 3-wekelijks overleg naar een afstemmingsoverleg van eenmaal in de 

6 maanden.  

Een integrale aanpak is naar onze mening hiermee onvoldoende of eigenlijk niet gewaarborgd. Het 

leidt tot risico’s voor de toekomstige verblijfs(kwaliteit). 

Het viel vertegenwoordigers van het Buurtnetwerk tevens op dat de expertise en ervaring van de 

veiligheidsadviseurs(s) van de gemeente Maastricht of de politie nauwelijks tot niet lijken te zijn 

betrokken in dit proces.  

Dit signaal uit het Buurtnetwerk Wittevrouwenveld is voor ons aanleiding onderstaande vragen te 

stellen. 

1. Bent u met ons eens dat door eenzijdig de focus te leggen op de afzonderlijke deelprojecten 

(KKC, Sportzaal, Herinrichting Leeuwenpark, Rol Trefcentrum mogelijke bebouwing 

Essentlocatie) een integrale benadering in de weg zit? 

a. Kunt u aangeven hoe de afzonderlijke projecten op elkaar worden afgestemd?  

b. Kunt u daarbij aangeven hoe zorggedragen wordt voor een integrale afstemming en 

aansturing die recht doet aan een sociaal veilig toekomstig gebruik van het gebied?  

Welke afdeling, team of projectleider is hiervoor verantwoordelijk?  



 
c. Kunt u aangeven wat de toekomstvisie is voor dit relatief kleine gebied in een 

kwetsbare wijk (d.w.z. na afronding van de diverse deelprojecten in en rond het 

Leeuwenpark)?  

d. Kunt u aangeven welke risico’s u ziet indien dit gebied niet integraal wordt 

ontwikkeld en/of slechts een of enkele van de onderdelen wordt gerealiseerd? 

2. Is in de planontwikkeling of in de ontwerpvisie van het Leeuwenpark (in combinatie met de 

overige projecten aan de rand van het park), rekening gehouden met de sociale veiligheid in 

het park?   

a. Zo ja, hoe denkt u dit te bewerkstelligen? 

b. Zo nee, hoe denkt u de sociale veiligheid in en rond het Leeuwenpark dan te 

waarborgen? 

c. Wordt in het proces van planontwikkeling rondom het Leeuwenpark, de expertise en 

ervaring van de veiligheidsadviseur(s) van de gemeente Maastricht of de politie 

betrokken? Zo nee, waarom niet? 

Als laatste een vraag die samenhangt met bovenstaande vragen. 

3. Met name in de zomermaanden is er in het Leeuwenpark veel (geluids)overlast van scooters, 

motoren en quads en hangjeugd. Het op hoge snelheid door het Leeuwenpark crossen levert 

voor spelende kinderen onveilige situaties op c.q. nodigt niet uit tot spelen in een veilige 

parkachtige omgeving. De overlast is en wordt door buurtbewoners regelmatig gemeld.  

a. Bent u van de genoemde overlast in het Leeuwenpark op de hoogte?  

b. Zo ja, hoe is hier door politie of gemeentelijke handhaving op geacteerd? Wat was 

het resultaat van de acties van politie/handhaving?  

c. Hoe denkt u deze overlast in de toekomst te voorkomen? Doel blijft het 

Leeuwenpark als een veilige speel- en ontmoetingsplek voor jong en oud te laten 

zijn? 
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